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Maine Coon Klubben 

Bestyrelsesmøde den 13. september 2015 

 

 

 Velkommen (Simone) 

 

Nyt fra Felis Danica: 

Jubilæumsudstilling 2016. Klassisk to dages udstilling med et cert. Grundbedømmelser +  nom lørdag og BIS 

søndag. 

Der er Breed BIS for alle de racer der kan samle 50 katte. For racer der ikke kan samle katte nok arrangeres 

der racekattefremvisning med kåring af bedst i racen. 

Alle specialklubber får tilbud om en stand til udstillingen – gratis. 

 

Idéer i forhold til Maine Coon Klubben: 

 -Dommerens bedste 

 - Bruge pynt fra EMC, flag, pon pon’er osv. 

 - Kan man lave raceringe, så Maine Coonerne er samlet (pynt på burene) 

 - Må man servere i hallen? (caféborde, snold) 

 - Gaveposer til alle MCO med tilbud om medlemskab til halvpris + visitkort fra klubben 

 - Lotte: Tovholder på standen 

 - Sanne: Tovholder på jubilæumsudstillingen 

 

Lotte og Sanne sætter sig sammen i uge 42 og laver arbejdsoversigt med idéer / ønsker til Felis Danica 

(Simone sender til FD) 

 

 EMC økonomi og opsamling (Simone) 

EMC blev den succes, bestyrelsen havde håbet på. Der har været mange positive tilbagemeldinger mange 

steder fra. 

Erfaring: Det skal skriftliggøres mere tydeligt, hvem der varetager hvilke opgaver (specialklub og hovedklub 

i mellem). 
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Økonomi: Der blev budgetteret med et underskud på 5000 kr. På nuværende tidspunkt, hvor der mangler 

enkelte dele til regnskabet er underskuddet på 3455,24 kr.  

En enkelt afklaring mangler, så underskuddet kan eventuelt blive 1705,21 kr.  

Der er allerede nu tale om, at succesen skal gentages. 

Der er gjort nogle erfaringer, så der er afgjort ting, som kan gøres mere effektivt næste gang.  

 

 Update fra arbejdsgrupperne 

o En aktiv hjemmeside (Simone/Gitte D) 

 Status: Der er godt skred i arbejdet. Databasen med killingelisten, 

medlemsliste mv. er færdig. Den skal sammenkobles med designet. 

Designet er undervejs. 

Tanken er, at hjemmesiden skal være aktiv, så medlemmerne vil opleve flere 

forskellige features, der kan gøre hjemmesiden nem, overskuelig og 

spændende. 

Tempoet for hjemmesidens færdiggørelse sættes i vejret. 

Der arbejdes pt. på at synliggøre MCO-standarden på en anderledes måde 

end den har været hidtil på hjemmesiden. 

  

o Fastholdelse af klubbens medlemmer (Gitte H, Lotte) 

 Opsummering af indkommende svar – hvilken retning ? 

Der er 47 besvarelser på spørgeskemaet. 

58 % af besvarelserne er lavet af medlemmer. 

71 % af besvarelserne er lavet af kælekatteejere. 

Lotte og Gitte arbejder videre og laver lister over fokuspunkter. Der laves en 

opsummering, så der kan arbejdes videre med tiltag, som tager højde for 

medlemmernes svar og ønsker. 

 Nye Medlemsfordele? 

Det skal fremgå tydeligt af hjemmesiden, hvilke fordele der er for 

medlemmer. 

Gitte arbejder videre med at udbygge listen med muligheder. 

 

o Hvordan får vi nye medlemmer (Gitte D, Lotte) 

Mere synlighed. Standen skal med til flere ting….. Tænk ud af boksen og arbejde 

med andre steder end katteudstillinger. 

Reklamere mere for diverse arrangementer. 

Mere skriftliggørelse fra arrangementer (powerpoints, kompendier mv). Lægges på 

hjemmesiden under medlemssiderne. 
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o Hvordan støtter vi bedst muligt op om nye opdrættere (Simone, Lone)  

Der arbejdes med infosider med viden (sygdomme, gode råd etc) for nye / erfarne 

opdrættere, som vil blive en del af den nye hjemmeside. 

Ny racebeskrivelse af Maine Coon racen, som også vil komme på den nye 

hjemmeside. 

Maine Coon Klubben skal være mere opsøgende i forhold til nye opdrættere. 

Ligeledes arbejdes der på en dialog med eksisterende opdrættere.  

 

o Arbejde for at udbrede viden om MCO standarden (Sanne) 

Dortemarie har sagt ja til at komme og holde foredrag om Maine Coonen lørdag 

den 28. november.  

 Dortemarie vil fortælle om Maine Coon racens historie i Danmark. Hun vil 

fortælle hvordan Maine Coon  racen kom til Danmark og derigennem 

komme ind på hvilke tanker, hun havde som opdrætter om hvilke linjer, der 

skulle ligge til grund for hendes eget opdræt: Guldfakse. 

 Dortemarie vil også fortælle om hendes syn på racens udvikling gennem 

årene både som opdrætter og Fifedommer. 

 Dortemarie arbejder i øjeblikket  på en præcisering af Maine Coon 

Standarden sammen med Fifedommer Lene Glem. Hun vil som en del af 

seminaret gennemgå tankerne der ligger bag det kommende forslag. Der vil 

efterfølgende være mulighed for at debattere standarden og præciseringen 

med Dortemarie. 

 

o Udarbejdelse af gode råd om opdræt (Simone)   

Se ovenstående punkt om ”Støtte til nye opdrættere”. 

 

 

 Standen  (Lotte) 

o Hvordan er det gået 

Standen har været I Dragør og Ribe.  

Tiltaget med morgenmad har været med begge gange. Det er en ny tradition, som vi håber, 

at medlemmerne vil tage til sig. 

Lotte er tovholder på at annoncere morgenmad, samle op på deltagere og give besked til 

dem, som har standen med. 

Killingemappen er ikke længere med i standen, da den ikke bruges af udstillere. Tiltaget er 

slettet fra hjemmesiden. 

Simone skriver om tiltaget med morgenmad i standen på hjemmesiden. 

 

o Hvilke udstillinger resten af året 

17/10: Årslev, Katteklubben 



 

4 
 

31/10: Ølstykke, DARAK 

14-15/11: Middelfart, JYRAK 

6/12: Herlev, Racekatten 

 

o Nye tiltag: 

Lotte vil sy telte til burene i standen  

Simone bestiller nye kokarder til Dommerens bedste. 

Lotte lægger et kamera i kufferten med tilhørende kabler, så der nemmere kan tages 

billeder på de enkelte udstillinger. 

 

o Titeltagere:  

Proceduren er fremover:  

Senest 14 dage før en udstilling hvor standen er med, skal man skrive til Gitte Dahm med 

besked. 

14 dage inden en udstilling hvor standen er med sender Gitte D en liste med titeltagerkatte 

til Gitte H og Lotte 

Man kan få udleveret sin titeltagerpræmie på dagen, hvor man vinder sin titel eller en dato 

hvor det passer og standen er med. Der skal ikke forevises certer, men for overblikkets 

skyld registreres kattens navn, ejers navn og dato for den opnåede titel. 

 

Sanne sender ansvarsområderne til Simone, så beskrivelsen kan rettes til og lægges på 

hjemmesiden. 

 

 

 Seminar (Sanne) 

o Planlægning 

Simone finde et passende lokale på Fyn. 

Sanne samler op på de sidste detaljer og laver en flyer, som lægges på hjemmesiden og på 

FB af Simone. 

Simone opretter en FB begivenhed (som indeholder oplysninger fra flyer) i slutningen af 

september. 

Gitte H undersøger muligheden for at RC (og andre) vil sponsorere en gave til deltagerne 

samt noget til et evt. lotteri. 

Simone køber lodder. 

 

 Nyhedsmail  

o Input  

Nyhedsmailen skal sendes ud oftere og indeholde en oversigt over kommende 

arrangementer. 

Simone opbygger en skabelon 
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Idéer til indhold: 

Standen  

Kommende arrangementer 

Reminder om at melde killingekøbere ind 

Opsummering på sommerfesten, morgenmad i standen, EMC…. 

 

 

 Evt. 

Lone arbejder på et nyt arrangement: Nytårskuren. Det vil indeholde fagligt indhold,  kaffe/ kage, banko 

socialt samvær. Afholdes i januar på Sjælland. Gitte finder sponsorer til banko.  

Simone forhandler ny hovedsponsoraftale. 

Økonomi:  

Klubben har et fint overskud. Sommerfesten og EMC er endnu ikke helt afsluttet. Klubben har dog generelt 

et fin overskud, som primært hentes ved få kørselsudgifter og få udgifter til standen. 

Sommerfesten har givet et flot overskud grundet folks flotte opbakning til bankoet. 

 

Næste B-møde: Det tilstræbes at næste bestyrelsesmøde afholdes i uge 53. 

 

 

 

 


